
Občinska konferenca Socialistične zveze

Ocena lastnega dela
V novembru in decembru so potekale letne

programske konference socialistične zveze,
kjer so delegati ocenjevali Iastno aktivnost v
letu 1930 in opredelili naloge za prihodnje le-
to. V krajevnih skupnostih so potekale konfe-
rence v jiovembru, občinska konferenca pa je
imela svojo sejo 15. decembra.

Predsedstvo občinske konferencte - SZDL je
že v mesecu oktobru obravnavalo naloge v
zvezi s pripravami in izvedbo letnih program-
skih konferenc v krajevnih skupnostih in na
ravni občine. Člani predsedstva so si razde-
lili naloge za pomoč krajevnim konferencam,
predsedniki krajevnih konferenc pa so se do-
govorili o vsebini in pomembnosti programskih
konferenc. Delegati so na seji občinske konfe-
rence ocenili potek priprav in izvedbe pro-
gramskih konferenc v krajevnih skupnostih in
ugotovili, da so bile odgovorno pripravljene in
tudi izvedene. Na konferencah v KS so oce-
njevali svoje specifične razmere, med katerimi
se je najpogosteje prepletalo vprašanje stalii-
lizacijskih prizadevanj, učinkovitejše delo po-
trošniških svetov in v zvezi s tem vrsto po-
manjkljivosti pri preskrbi prebivalstva. Skoraj
na vseh programskih konferencah pa so pod-
prli prizadevanja za uvedbo tretjega samopri-
spevka, saj se delovni ljudje in občani v ve-
čini primerov zavedajo, da lahko samo z do-
datnimi sredstvi razrešijo težave na področju
vzgoje in izobraževanja ter otroškega varstva.

Tudi usmeritev na kolektivno delo, odloča-
nje ter odgovornost je bila obravnavana širše",
bolj vsebinsko in poglobljeno ter z večjo učin-
kovitostjo družbenih naporov za demokratiza-
cijo procesov političnega in samoupravnega
odločanja. Zlasti temeljito je tekla razprava o
vse bolj odgovornem vključevanju članov po-
sameznih družbenopolitičnih organizacij ter
vseh delovnih ljudi in občanov v oblikovanje
politike in njeno uresničevanje.

Na seji občinske programske konference
SZDL je v uvodni razpravi predsednica OK
SZDL Ljubljana-Šiška tov. Nada Svete temelji-
to ocenila- vsa prizadevanja socialistične zveze.
V svojem uvodu je opredelila predvsem po-
manjkljivosti v delu SZDL in mnogo manj ns :
pehe, ki pa so prav gotovo na' vsakera kora-.,
ku vidni. Leto dni je za vrsto nalog, ki jih
ima SZDL, kar prekratko, da bi bili- lahko z
doseženimi rezultati povsem zadovoljni. SZDL
je s svojimi oblikami in mctodami dela pokri-

vala celotno področje družbenih interesov, zld-
sti pa je delovala tako, da je povezovala inle-
rese temeljnih ravni in ravni občine na vseh
področjih.

Delegali so na seji občinske konference
uvod predsednice podprli; v svojih razpravah
pa so izredno kritično ocenili skoraj vsa
področja življenja in dela naše občine. Največ
je beseda tekla o usklajenem delovanju vseh
frontnih delov SZDL, nastajanju planskih do-
kumentov s posebnim poudarkom na uresniče-
vanju gospodarske stabilizacije. V razpravi so
delegati poudarili, da je v tem letu pretežno
breme stabilizacije nosil delovni človek, zlasti
tisti v gospodarstvu, ter da bomo morali še
veliko storiti v spreminjanju miselnošti vseh
tistih, ki hote ali nehote menijo, da bostabi-
lizacijo moč doseči le z zategovanjem pasu.
Stabilizacija je nedvomno dolgoročna in vse-
stranska družbena akcija, ki mora biti prisot-
na na slehernem koraku dela in življenja. De-
legati niso obšli niti kmetijske politike, dele-
gatskega sistema, informiranja, izobraževanja
in drugih področij.

V programski usmeritvi, ki je bila na seji
konference sprejeta, so opredeljena vsa tisla
področja, ki jim bo SZDL kot frontna organiza-
cija posvečala največ pozornosti v prihodnjem

letu. Sprejet je bil tudi finančni načrt občin-
ske konference.

"Letne programske konference so tudi pri-
ložnost, da se organi krajevnih in občinske
konference kadrovsko dopolnijo. Skoraj v vseh
krajevnih konferencah so opravili kadrovske
dopolnitve predsedstev, v nekaterih primerih
pa izvolili tudi nove predsednike in sekrelar-
je. V občinski konferenci so bili za nove čla-
ne predsedstva izvoljeni: Peter Pakiž, Blagoje
Ilič in Spiro Mitrevski.

Z opravljenimi konferencami v krajevnih
skupnostih in. v občini smo lahko zadovoljni,
kljub temu, da je to nova oblika in metoda de-
la socialistične zveze in da na tem področju
še ni pravih praktičnih izkušenj. Nedvomno je
že dosedanja praksa pokazala, da so letne pro-
gramske konference nujnost in hkrati prilož-
nost, ko se organi in organizacije SZDL teme-
ljito ocenijo.


